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Editoriaal

WOORDJE VAN DE VOORZITTER
Bij het verschijnen van deze Echo is de Brave Man al 
enkele weken terug naar Spanje en staat 2019 voor de 
deur. Als voorzitter van het NSPV heb ik de eer u allen 
een gezond en fijn jaareinde toe te wensen aan u en uw 
dierbaren.

2018 zal zeker in onze boeken staan als een jaar vol actie 
en bedrijvigheid. Onze interne machine loopt alsmaar 
meer gesmeerd en de doelstellingen van onze vereniging 
worden permanent in concrete actiepunten omgezet.
Het concept is ingewikkeld in haar eenvoud. Bij mijn 
aantreden heb ik altijd gesteld dat ik uitga van het COP 

–concept. Dit betekent op een open manier met elkaar 
en de achterban communiceren en ervoor zorgen dat 
iedereen zich goed voelt in onze vereniging door een 
actieve participatie. Onze verschillende interne groepen 
rond vorming, CALog , agenten, ons politiek bureel, onze 
interne permanentenwerking en de bijzondere inzet van 
onze provinciale raden en afdelingen dragen er toe bij dat 
wij naar buiten toe sterk staan en met kennis van zaken 
kunnen, durven en mogen spreken. 
We mogen ook rekenen op een actieve 
gepensioneerdenwerking en het schitterend initiatief 
rond de musical 40-45  door een groep gemotiveerden 
zal er voor zorgen dat onze vereniging meer is dan een 
vakbond. Het is een thuishaven voor vrienden, voor 
collega’s in nood en om vreugde te delen. Maar dit alles 
onderbouwd door de verantwoordelijke leiding van het 
dagelijks bestuur en de bijzondere gedegen inzet van 
de Raad van Bestuur, gespekt met de morele moed om 
knopen door te hakken.
De beslissing om de functie van DAFAD ( Financieel en 
administratief directeur) in het leven te roepen zorgt  
voor een goede interne bedrijfscultuur met de focus 
op dienstverlening, correctheid en ondersteuning van 
onze fantastische medewerkers.  Het mag gezegd, het 
NSPV Vzw is een professionele organisatie met een open 
bedrijfscultuur en een enorm bewustzijn van haar sociale 
rol.
Dat we een sociale rol hebben mag gezegd. Nog nooit 
hebben we de achterban zo ongerust geweten. Nog nooit 

hebben we zoveel stress en angst moeten voelen binnen 
onze rangen. 
Waar wil de politie naar toe? Welke evolutie is er waar 
te nemen en wat zijn dan de gevolgen? Kan ik op een 
gezonde manier uitstappen en hoe gaat dat dan? Als ik 
morgen ernstig ziek word, gaat de politieorganisatie mij 
dan opvangen?  Hoe kunnen we er in slagen een volgende 
generatie warm te krijgen om te kiezen voor een job bij de 
politie?  Vele vragen en weinig echt sluitende antwoorden.
Daarom hebben we in deze uitgave een samenvatting 
gestoken van de punten die echt in het werkveld leven.  U 
kan deze bundel uit de Echo nemen en steeds bij de hand 
houden. Vaak krijgen we allemaal de vraag : “ en waarom 
zijn onze politiemensen boos? “  Wij vonden het tijd voor 
een bloemlezing van de voornaamste thema’s.  Dezelfde 
teksten zullen ter beschikking zijn in folderformaat om 
uit te delen.
De eerlijkheid gebiedt mij een bijzondere dank uit te 
spreken aan de heren Alessio Bait, Patrick Verjans, voor 
het idee en hun inzet.

Zoals elke goede uitgave ook een tekst moet bevatten 
om dieper bij stil te staan hebben we gekozen voor een 
interview van de kersverse burgemeester Jean-Marie 
Dedecker. Behalve politicus, excellente judocoach en 
sportman. Een man uit één stuk die geen blad voor de 
mond neemt. Ook hier niet toen we hem gevraagd hebben 
naar zijn visie op de politie. 

U zal ook uit onze communicatie begrepen hebben dat 
onderhandelen met onze overheden momenteel een 
moeilijk iets is.   Niet omdat de dossiers onmogelijk 
zijn maar vooral omdat we vlak voor de moeder aller 
verkiezingen staan en de Regering nog haar programma 
wenst af te werken. Dit resulteert vaak in een zenuwachtig 
over en weer geslinger van verwijten allerhande. De 
dossiers worden dan eerder in de media uitgevochten dan 
aan een tafel. Wij zijn daar zeker ook niet onschuldig aan. 
Alleen werkt het NSPV vanuit een andere doelstelling. 
Wij hebben geen politieke agenda, wij moeten ons niet 
richten naar de politieke strategieën van de grote koepels, 
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Informatie

Gelet Art. 29 van de wet 24 maart 1999 bedraagt de
bijdrage voor actieve  personeelsleden vanaf 1/1/2018:

• €159,00 (jaarlijkse bijdrage)
• €13,25 (maandelijkse bijdrage)

Alle bijdragen:

SYNDICALE ECHO
Colofon

De 'ECHO' is het trimesterieel tijd-
schrift van de vzw NSPV. Niet-leden 
en geïnteresseerden kunnen inte-
kenen op een jaarabonnement door 
het storten van € 77 op rekening-
nummer BE06 3101 1451 1822 van 
het NSPV.

De adresgegevens worden be-
handeld in overeenstemming 
met de Wet op de Privacy (Wet 
08/12/1992). 

• Verantwoordelijke uitgever: 
Carlo Médo

• Lay-out - Eindredactie: 
Joeri Franck

 
Provinciale contacten
• Antwerpen 

Tom de Gent - 0498 88 58 22
• Limburg 

Jean-Pierre Claes - 0495 84 65 20
• Oost-Vlaanderen 

Koen Anraed - 0475 61 46 08
• West-Vlaanderen 

Benny Lavaert - 0494 16 03 27
• Vlaams-Brabant 

Aldo Houben - 0479 56 88 23
• Brussel H.G. 

Mario Thys - 0485 55 58 80
• Gepensioneerden 

Marcel De Loof - 0477 63 90 18

 
Romboutsstraat 1/011

1932 Zaventem
T 02 644 65 00
www.nspv.be

https://www.facebook.com/
nspvsnpsngps/

https://twitter.com/ 
nspv_snps/

https://www.instagram.com/
nspvsnpsngps/

Jaarlijks Maandelijks

Actief €159 €13,25
Gepensioneerd €74 €6,17

Weduwe(naar) van lid €50 €4,20
Cotipack (verzekeringspakket) €75

Cotiver (1 verzekering) €36
Cotiver2  (2 verzekeringen) €75
Sympathisant (Abo. Echo) €77

wij moeten geen rekenschap afleggen aan grote bonzen die de politie wel 
respecteren maar enkel zien als radertje in een grote machine.
Dat onderscheidt het NSPV van de rest. Wij zijn bezorgd voor onze leden. En dat 
zijn allemaal medewerkers bij de politie. 
Dat maakt de debatten heel eenvoudig maar tegelijk ook onnoemelijk ingewikkeld. 
Immers worden er vandaag heel wat fundamentele beslissingen genomen boven 
onze hoofden. Ik noem er twee die ons allen aanbelangen.  Het hele debat rond 
de fundamenten van de zware beroepen en het principe-akkoord binnen de 
Regering omtrent de afschaffing van de ziektedagen.
Twee dossiers die de politie in alle aspecten ver overstijgen maar die een 
onmiddellijke impact hebben op ons. Zulke dossiers beginnen dan een eigen 
leven te leiden en zorgen voor heel wat onrust. Te meer er in de media met korte 
slagzinnen wordt gepraat, wordt alles zo een beetje op een hoop gegooid en vindt 
een kat haar jongen niet meer terug.
Maar dat is geen gezonde situatie. 
Daarom weren wij ons als een duiveltje in het wijwatervat. We doen acties, we 
leggen contacten met elke sociale/economische of politieke partner die naar onze 
verzuchtingen wil luisteren. 

Het NSPV heeft ook verschillende informatie momenten georganiseerd op 
verschillende locaties. Informatie blijkt toch de belangrijkste sleutel te zijn. 
Daar zetten we op in. Het volstaat niet meer de dossiers op een gedegen wijze te 
verdedigen aan een onderhandelingstafel, onze leden hebben recht op de juiste 
communicatie op het juiste moment. Daar maken we in 2019 nog verder een 
strijdpunt van.

Hopelijk brengt 2019 toch wat rust in onze geesten. 
Zoals altijd doe ik een beroep op uw solidariteit en uw steun opdat wij ons alle 
dagen verder kunnen inzetten om uw belangen te verdedigen. 

Wij wensen u en uw familie alvast een voorspoedig 
2019

Samen sterk.
Carlo Médo
Nationaal voorzitter 



De voorbije weken werd onze democratie danig op de proef gesteld.
Impasses op verschillende niveaus, wekelijks geweld in tal van steden,… de democratie en de rechtsstaat 
worden bedreigd!

Zowel in Parijs, als in Brussel lijken de politici helemaal geen voeling meer te hebben met de realiteit. De 
wereld van de rijken bespot die van de kleine man met een ecologische transitie die helemaal geen rekening 
houdt met de kleinste inkomens, met de wanhoop van de mensen, met het onbegrip rond zogenaamde 

‘groene’ alternatieven die gewone stervelingen zich niet kunnen veroorloven. Heel wat mensen moeten 
namelijk afzien van levensnoodzakelijke zaken zoals gezondheidszorg omdat het voor hen gewoonweg 
onbetaalbaar geworden is. Hoe kan men dan nog stilstaan bij een ecologische transitie?

Is dit een reden om dingen stuk te slaan, kapot te maken en anderen te haten?
Helemaal niet! De mensen lieten van zich horen, ze schreeuwden terecht hun ontreddering uit. 
Oproerkraaiers en vandalen profiteerden hier echter van om hun gram kwijt te kunnen in de steden, om 
gevolg te geven aan hun drang naar gratuit geweld en om de “flikken op hun donder te geven”.

Want wie deelt namelijk in de klappen in een dergelijke situatie? De politie natuurlijk! De agenten 
moeten namelijk de verantwoordelijkheid opnemen voor de beslissingen genomen door de politici, voor 
beslissingen waarvan zij, als burger, ook het slachtoffer zijn. De agenten moeten namelijk, net als u, ook 
zelf hun stookolie betalen, ze betalen hun diesel tegen dezelfde prijs per liter en ze betalen evenveel BTW 
op hun elektriciteitsfactuur…

Daarom vraag ik aan de mensen die hun verantwoordelijkheid niet ontlopen, kortom aan de ECHTE Gele 
Hesjes: laat u niet in met de mensen in bivakmutsen. U hebt helemaal niks te maken met deze oproerkraaiers.

Leg uw plaatselijke politici op de rooster, blijf hen vragen stellen, laat hen niet met rust! Het is hun job en 
ze worden ervoor betaald.
Maak gebruik van onze democratie en schakel indien nodig de pers in, want met (straat)stenen gooien 
naar agenten of stadsmeubilair afbreken heeft nog nooit voor een oplossing gezorgd! Integendeel zelfs.

Aan de dames en heren politici: word wakker! U kan nu nog iets doen, maar hoe lang nog blijft de vraag…
Wat rest ons nog met een Minister van Binnenlandse Zaken die doof en blind is voor de terechte vragen en 
verwachtingen van de agenten, met een Minister van Justitie die ons minacht en een Justitie die, net als de 
justitiepaleizen, op instorten staat?

De Eerste Minister ? Misschien… maar hij lijkt zich de laatste tijd vooral bezig te houden met zijn Antwerpse 
schoonmoeder! Electoraal winstbejag? Nu al??

Arm België !

Thierry BELIN 
Nationaal secretaris 
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ZORGT HET KERSTRECES VOOR EEN 
VRIJGELEIDE VOOR DE OPROERKRAAIERS?



"Wij horen niets van het NSPV wordt ons nogal eens 
verweten. Nochtans stuurden we in mei 2018 tot driemaal 
toe een  e-mail aan alle e-mailadressen die we toen 
hadden met de melding om op een link te klikken om 
op de hoogte te blijven. Meer dan de helft van de mails 
bleven onbeantwoord. Niet dat we dat niet begrijpen want 
het was een drukke periode met allemaal gelijkaardige 
mails. Velen, mezelf inclusief raakten zo van een heleboel 
spam af. Nu spam, of eerder reguliere reclame want de 
onwettige spam blijft rustig komen.

In september werd het plots heet op syndicaal vlak. Acties, 
mededelingen en allerlei andere berichten werden door 
ons op een door velen gekende manier verzonden. Op 
sociale media en via e-mail werd ons echter verweten dit 
niet aan iedereen gestuurd te hebben. Dat was ook zo 
want conform de GDPR deden we dat netjes niet. 

Ontvang onze nieuwsbrieven
Vandaag kunnen we zeggen dat we alles doen om op 
een wettelijke manier iedereen het gevraagde nieuws te 
bezorgen en met trots kondigen we dan ook aan dat u 
vanaf nu zelf kan bepalen wat u ontvangt en wat u niet 
ontvangt. U zal vaststellen dat er heel wat keuze is en 
mogelijk wordt die keuze nog groter. Het is ook zo dat 
enkel met een dubbel opt-in, wat wil zeggen dat pas nadat 
u in uw mailbox nogmaals bevestigd dat u op de hoogte 
wil blijven, u effectief de mailing zal ontvangen. Dit om 
alle misbruik te vermijden. 
We leggen even uit hoe u tewerk kan gaan. Surf naar 
https://nspv.be/nieuwsbrieven of scan de QR-code.

Kruis één of meerdere vakjes aan van de nieuwsbrieven 
die u wil ontvangen. Heeft u interesse in meerdere 
provincies, dan is dat geen probleem. U kan deze gerust 
aanduiden, wij zorgen dat u een bericht dat nationaal 
wordt verzonden niet dubbel ontvangt. 

Geef je naam, voornaam en e-mailadres op en 
bevestig even dat je geen robot bent.
Je moet natuurlijk wel even akkoord gaan 
met onze gebruiksvoorwaarden en privacy 
policy door op het vinkje te klikken. Klik 
nu nog op de grote blauwe knop en check 
je mailbox.
Je hebt nu een e-mail ontvangen 
met een link om je inschrijving 
te bevestigen. Ben je toch al 
geabonneerd op één van onze 
nieuwsbrieven dan ontvang je een 
unieke tijdelijke link waarmee 
je jouw abonnementen kan 
aanpassen.

Sociale media
Een nieuwsbrief is natuurlijk niet het enige kanaal. Bekijk 
regelmatig onze website en volg ook onze sociale media 
om altijd op de hoogte te zijn van het laatste juiste nieuws. 

Wij communiceren enkel wettelijke en 
onderhandelde items en geen halve waarheden!
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Op deze bijzondere dag (het interview werd afgeno-
men op Koningsdag) start ik met een symbolisch ge-
laden vraag: hoe moet Koning Albert omgaan met de 
vraag om een DNA-staal af te staan om aan te tonen 
of hij al dan niet de vader van Delphine Boël is?
Het is beschamend dat Koning Albert nog steeds zijn 
verantwoordelijkheid niet genomen heeft en dat hij 
dat meisje nog steeds niet erkend heeft.  Ik denk 
dat het Filips de Goede was die 28 buitenechtelijke 
kinderen had en hij was daar fier op.  De tijden zijn 
blijkbaar veranderd.  Ik vind dat dat zijn blazoen aan-
tast, als koning en als vader.  

Integriteit

Journalist Declan Hill, een deskundige op het gebied 
van match-fixing en corruptie in de internationale 
sport, stelde naar aanleiding van het voetbalschan-
daal dat de overheid best een integriteitscel zou op-
richten om het Belgisch voetbal aan te pakken en te 
streven naar een zuivere sport. Hij acht u daar de 
ideale persoon voor. Hoe zou u dit aanpakken? 
Ten eerste met een interne zuivering.  Het kan toch niet 
dat de baas van de Pro League betrokken is bij allerlei 
duistere zaken, en dat hij zelf veroordeeld is voor fraude 
en zijn zaak kon afkopen.  Je moet om te beginnen je eigen 
stal uitmesten.  Je kunt een stroper toch geen baas maken 
van een konijnenkot.  En iedereen heeft daar boter op zijn 
hoofd want het grote probleem met de 
makelaars is dat ook de managers en 
de clubvoorzitters van de betalings-
caroussel profiteren.  Je moet de ma-
kelaars uitschakelen. Een makelaar 
mag in de toekomst enkel een raadge-
ver zijn voor de voetballer die hem in 
dienst neemt, en enkel deze mag hem 
voor zijn diensten verlonen.
Ten tweede zou ik ervoor zorgen dat de poetsvrouw van 
bvb Anderlecht niet meer RSZ en belastingen betaalt dan 
de spelers. We moeten die voordelen afschaffen want ze 
dienen enkel en alleen maar om de wedden van de spelers 
en de makelaars te verhogen.  Als je bedenkt dat Ander-
lecht een dikke 40 miljoen euro betaalt aan lonen voor 
zijn spelers en dat ze meer dan 20 miljoen euro betaalt 
aan makelaars, dan zit je toch met dubieuze toestanden. 
Jammer genoeg kan het de supporter weinig schelen of 
zijn idool een verkrachter is of zijn club een witwasma-
chine, als ze maar winnen.  Dus je moet dat aan de basis 
uitroeien.

Politierechter Stinckens kreeg de goedkeuring van 
het Parlement als nieuwe voorzitter van het Comité 
P.  In een artikel in De Morgen noemde u het Comité 
P ooit "een legale smeergeldmachine".  Wat bedoelt 
u daarmee?
Ik ben zelf lid geweest van de begeleidingscommissie van 
het Comité I en Comité P. Ik heb daar twee tegenstrijdig-
heden ervaren: het is enerzijds een politiek indekken van 
de top en anderzijds een heksenjacht op de mensen van 
de basis.  Ik heb heel de zaak Koekelberg meegemaakt, 
ik heb het trouwens aangeklaagd, ik heb al de bochten 
gezien die men gemaakt heeft ter hoogte van Comité P 

om mensen in bescherming te nemen. De baas van OCAD, 
Van Tigchelt, was ooit kabinetschef van Patrick De Wael 
als Minister van Binnenlandse Zaken.  Hij was de man die 
de canapébenoemingen georganiseerd heeft voor Patrick 
De Wael en dan daarna zie je die man opnieuw opduiken.  
Eerst als persrechter in Antwerpen, als magistraat, en 
dan komt hij terug als grote baas bij OCAD. Dat kan toch 
niet?  Als het gaat over de top, dient het Comité P om 
de top te beschermen.  Maar de kleinste politieagent die 
voorwerp uitmaakt van een klacht is bijna veroordeeld op 
voorhand.

Zal mevrouw Stinckens daar iets kunnen aan wijzi-
gen?
Ze krijgt alvast het voordeel van de twijfel. Ik ken haar als 
een krasse dame. Het is aan haar om te bewijzen of er een 
nieuwe wind kan waaien.

Sommige politiemensen begaan tijdens hun loop-
baan een fout of stommiteit, waarbij in eerste in-
stantie de korpschef oordeelt dat het om een tucht-
vergrijp gaat, bijvoorbeeld omdat het personeelslid 
de waardigheid van het ambt in het gedrang brengt. 
Welke rol ziet u zich, als toekomstig burgemeester, 
toebedeeld om over de integriteit van het korps te 
waken?
Ik hou absoluut van integriteit en ik gruw van corruptie, 
maar ik vind wel dat mensen een tweede kans mogen 
krijgen. Kris Daels schreef Alfa 20, een bestseller over 
acht jaar undercoverwerk met gevaar voor zijn eigen le-
ven bij de politie. Hij hielp één van de grootse drugben-

des ooit oprollen. Hij werd geschorst 
en behandeld als een paria  omdat hij 
wantoestanden bij de politie aan de 
kaak stelde. Hij kreeg zelfs een tiental 
rechtszaken aan zijn broek. Bescha-
mend. Ik heb hem opgenomen als par-
lementair medewerker en door zelf-
studie is hij nu zelf jurist geworden. 
Dergelijk man moet je rehabiliteren. 

Er wordt ook ontzettend veel verlangd van politiemensen.  
Het is een heel moeilijke functie, omdat je in de eerste 
plaats politiek correct moet zijn voor je overste – niemand 
wil bijvoorbeeld beschuldigd worden van racisme of als 
geweldenaar gebrandmerkt worden.  Ze moeten hun 
werk bijna uitvoeren met hun handen geboeid op hun rug. 
Anderzijds heb ik vaak ook moeite met de heksenjacht op 
de automobilist want de pakkemannen gedragen zich bij-
na als geüniformeerde belastingontvangers.
Ze werken natuurlijk altijd in opdracht van iemand.
In opdracht van iemand werken is heel vaak een excuus.  
Er waren zelfs grote nazi’s die nadien zeiden dat ze werk-
ten in opdracht van. Elk echelon heeft zijn verantwoor-
delijkheid.  Een agent heeft ook een persoonlijkheid, een 
maatschappelijke taak. Hij heeft ook een sociale opdracht 
en een geweten.

Een van de mooiste voorbeelden was de wijkagent van 
Lombardsijde toen ik klein was, de champetter.  Wij moch-
ten niet op het trottoir rijden, wij mochten niet zonder 
licht rijden.  Dan moesten we straf schrijven van hem.  Ik 
onthou dat heel goed want vandaag de dag is het onmid-
dellijk pv voor de ouders.  Een wijkagent is ook voor een 
stuk een pedagoog.  Dit is jammer genoeg verdwenen.

Zijn politiemensen geüniformeerde 
belastinginners?

Een wijkagent is ook voor 
een stuk een pedagoog.  
Dit is jammer genoeg 

verdwenen.



Zou dat de dag van vandaag nog haalbaar zijn?
In een dorp wel ja.  Tuurlijk, ik geef nu een extreem voor-
beeld.  Maar zo mag het niet meer van hogerhand.  Er 
worden quota’s opgelegd om pv’s op te maken.
Op een gegeven moment werd ik ’s ochtends om 9u te-
gengehouden in Oostende voor een alcoholcontrole.  Ik 
belde daarop naar de korpschef en die vertelde mij dat ze 
x aantal alcoholcontroles dienden uit te voeren. Statistie-
ken krijgen voorrang op gezond verstand.
De wet is er voor de mens en de mens is er niet voor de 
wet. Ben Weyts vind ik een minister van IMmobiliteit. Ik 
geloof in verkeerssnelheid op basis van tijd, plaats en om-
standigheden. Op ieder gewestweg is de maximumsnel-
heid nu 70 km/u. Dit heeft niets meer met veiligheid te 
maken maar met boete-inning. Een zegebulletin van de 
politie dat er 10 miljoen mensen op de bon gezwierd wer-
den vind ik schaamteloos.  Als zoveel mensen je regels 
overtreden, dan scheelt er iets met je wetten.  
Anderzijds heb ik er alle begrip voor, ik heb 2 broers die 
tewerkgesteld waren bij de politie.  Ik heb ook alle begrip 
voor de moeilijke arbeidsomstandigheden maar plat ge-
zegd, de politie is er om boeven te pakken.  En om de boe-
ven te pakken, moeten jullie alle regeltjes in acht nemen, 
je moet je bijna in het gezicht laten spuwen door één of 
ander kutmarokkaantje of je mag het zelf gaan uitleggen 
bij Comité P.
De korpsleiding laat dit allemaal toe onder het mom van 
politieke correctheid.

Voor operationele leden van de geïntegreerde politie 
is het praktisch onmogelijk om zich verkiesbaar te 
stellen. Het statuut van de politiediensten verbiedt 
dit en ook de deontologische code legt neutraliteit 
op. Een lid van een operationele dienst dient ontslag 
te nemen of (onbezoldigd) verlof om persoonlijke re-
denen te nemen als hij/zij zich verkiesbaar wil stel-
len. Hoe staat u tegenover deze aantasting van de 
politieke rechten?
Voor mij mag een politieagent gerust verkozen worden.  
Ik heb daar geen enkel probleem mee, maar als hij ver-
kozen wordt in de gemeenteraad van de stad waar hij te-
werkgesteld is, moet hij ook een keuze maken: zetelen of 
verder blijven functioneren als politiemens.  

Statuut
In uw boek ‘Vrank en vrij’ staat een column over ‘de pensi-
oenlobby en de lobbyfiscaliteit’ waarin u van mening bent 
dat politievakbonden de burger pesten wanneer zij boete-
loze weken en flitsmarathons organiseren, om een lagere 
pensioenleeftijd te bekomen. Tevens blijkt u weinig onder 
de indruk te zijn van de nacht- en weekendprestaties van 

‘het ganse flikkenkorps van Erps-Kwerps’. Komt de job van 
politiemens voor u in aanmerking als zwaar beroep?
Ik vind het een fantastische job maar het komt niet in aan-
merking voor zware job.  Zeevisser, dat is een zwaar be-
roep, dat is 3 uur op en 3 uur af.  Dat is 21 dagen op zee en 
3 dagen binnen.  Er zijn elementen van het politiewerk die 
een zwaar beroep zijn, maar politieagent is geen zwaar 
beroep an sich.  Ik denk dat het psychisch zwaarder is dan 
fysisch.  Men zegt weekendwerk voor een zwaar beroep.  
Neen, alle politieagenten doen graag weekendwerk; dub-
bel betaald.  Een politieagent is goed betaald.  Ze verdie-
nen allemaal bijna 3.000 euro netto…

Ik denk dat er velen niet akkoord gaan zijn met deze 
stelling!
Dat kan geen kwaad, ik kan me misschien vergissen in 
het bedrag, maar politiemensen verdienen toch goed hun 
boterham. Er zijn verschillende jobs genoeg bij de politie 
om naar een reguliere dagtaak over te stappen als men 
op leeftijd komt en het te zwaar wordt om nacht- of week-
endwerk te doen.

Er gaat haast geen week voorbij of een politiemens 
moet in de klappen delen, wordt bijna omver gere-
den of beschoten. Is justitie streng genoeg voor da-
ders van geweld tegen de politie? Quid de strafuit-
voering?
Ik kan niet begrijpen dat een politieagent klappen krijgt.  
Als ze klappen krijgen is het meestal nog omdat ze moeten 
opletten dat ze niet te racistisch zouden zijn of dat ze niet 
zouden beschuldigd worden, ….  
Ten eerste heb je de vervrouwelijking van het korps dat 
misschien een reden is, vervolgens de politieke correct-
heid van de top, waardoor vele inspecteurs gecrispeerd 
hun werk doen, uit angst voor sancties.
Je moet boeven pakken en dan wordt er verondersteld dat 

Jean-Marie Dedecker

1952: Geboren in Nieuwpoort.

1981-2000: 
Bondscoach van het Belgische judoteam, waarmee 
hij 144 medailles wint op Olympische Spelen, Wereld- 
en Europese kampioenschappen.

1999-2006: Vlaams Parlementslid, senator en gemeenteraadslid 
voor (Open) VLD.

2004: Verliest met 40 % de voorzittersverkiezingen bij Open 
VLD van Bart Somers.

2006: Publiceert Rechts voor de raap en sticht de rechts-
liberale denktank vzw Cassandra.

2006: Zes dagen lid van N-VA.

2007: Rcht Lijst Dedecker (LDD) op, die vijf zetels in de 
Kamer en één in de Senaat behaalt.

2014: LDD verdwijnt uit de parlementen.

2018: Behaalt een absolute meerderheid in 
Middelkerke en wordt burgemeester.
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er op je geschoten wordt en dat hoort deels ook bij de 
job.  Je hebt dan wel het recht om tegengeweld te gebrui-
ken.  Ik ben absoluut tegen het feit dat er geweld gebruikt 
wordt tegen politieagenten.

Als er dan geweld tegen politie gebruikt wordt, volgt 
de strafuitvoering dan voldoende?
Het gaat om individuele dossiers. Soms is de strafuitvoe-
ring correct, soms niet.  Ik zou ook op straat komen als de 
moordenaar van Kitty Van Nieuwenhuizen vrijkomt.  Dat 
is ook de frustratie die bij jullie leeft, het niet opvolgen 
van...  En dat heeft meer te maken met het gerecht dan 
met de politie.

Kerntaken
Weldra staat u als burgemeester aan het hoofd van 
een ééngemeentezone, meer bepaald de PZ Middel-
kerke. Welke accenten wenst u te leggen wanneer u 
aanschuift bij de zonale veiligheidsraad?
Oei, dat is een moeilijke vraag.  Ik heb daar nog niet over 
nagedacht.  Ik wil eerst de boeven pakken.  Veiligheid is 
primordiaal. 
U zal de mogelijkheid hebben om uw inbreng te doen.
Ik zal dat ook doen.  Een politieagent is de “pakkeman” 
geworden van de automobilist.  Ik zal mij verzetten tegen 
de heksenjacht op de automobilist. Men ziet wanneer we 
slecht geparkeerd staan, maar nooit wanneer we in de file 
staan aan te schuiven.

In een recent interview in Knack vindt u dat politie-
agenten geüniformeerde belastingsinners geworden 
zijn. Is hun taak teveel gericht op verkeershandha-
ving?
Er wordt tot in het absurde gekeken naar de verkeershand-
having.  Er zijn gekken, maar men vergeet dat elke auto-
mobilist ook zijn eigen veiligheid zoekt.  Er zijn in België 
zo’n 2500 gekken en die moeten we van de weg halen.  
Maar daar ontbreekt de moed dan weer voor.  Maar de re-
cidivisten die moeten eruit.  Een recidivist is niet iemand, 
en dat is ook niet te verantwoorden trouwens, die eens 
een pint teveel drinkt en achter het stuur kruipt.  Maar 
het is nog altijd menselijk.  Hoeveel automobilisten zijn er 
niet die 71 km/u rijden waar je maar 60 km/u mag?  Dat is 
geen crimineel.  En daar heb ik zo’n gruwelijke hekel aan, 
aan het stigmatiseren van de automobilist.  Vanaf 71 km/u 
ben je een laagvliegeer.  Dit klopt niet voor mij.  Ik kan 
geen 80.000 km/jaar afleggen en de wet volgen.  Dat is 
onmogelijk.  En daarvoor wil ik ook niet als een crimineel 
bestempeld worden.

Wat zijn voor u de kerntaken van de politie?
De veiligheid handhaven is de echte kerntaak.  Orde en 
veiligheid.  Bescherming van de burger, ook van die die 
tussen de lijntjes kleuren.  Want je hebt dikwijls een ander 
gevoel tegenwoordig.  

Is de zone voor u groot genoeg om tegemoet te ko-
men aan de verwachtingen van alle stakeholders?
Dat is een moeilijke vraag.  De politiezone is wel groot 
genoeg.  Maar ik weet dat het gaat over fusies en gelukkig 
ben ik de baas van de politie in de toekomst.  We heb-
ben een politieraad en een gemeenteraad.  Dat geeft een 
enorm voordeel, rechtstreeks contact met de commissaris 
en de brigade.  Plus, iedereen kent de politie.  Ik weet dat 
er nu heel wat getouwtrek bezig is om aan te sluiten bij 
een andere zone maar opgaan in Oostende – 330 agenten, 
en het is misschien leuker voor de agenten zelf omdat ze 
gemakkelijker carrière kunnen maken in een groot korps 
dan hier – maar anderzijds vind ik de kleinschaligheid een 
heel groot pluspunt.

Maar zou de wijkagent in een stad dan niet hetzelfde 
resultaat geven?
Natuurlijk, maar dat is vergelijkbaar met een kleine ge-
meente.  Een wijkagent in de stad heeft een wijk.  En wat 
is een wijk?  Dat is een socio-economische structuur op 
zich, dat is een kleine gemeente.  Een wijk in een stad is 
een dorp op zich.

Zaken zoals milieu en dierenwelzijn, zijn dat taken 
voor de politie?
Maar neen jong.  Het is geen kerntaak, laat mij het zo zeg-
gen.  Tuurlijk is een milieumisdrijf een taak voor de poli-
tie, om te kijken wie dat gedaan heeft.  Maar de essentie 
van de politie is niet de milieuhandhaving.  Daarvoor heb 
je milieu-ambtenaren, daarvoor heb je ook een  Inspectie 
Dierenwelzijn.  

Nochtans zijn politieagenten vaak de eersten die 
met zulke zaken geconfronteerd worden.  De eerste 
vaststellingen worden vaak door politieagenten ge-
daan, dus zouden ze ook onmiddellijk actie kunnen 
ondernemen.
Dan moeten ze de diensten opbellen die zich daarmee be-
zighouden.  Je kan een pv opmaken maar je moet toch niet 
voor bvb de hond gaan zorgen.  Je bent algauw manus-
je-van-alles.  Het is zo moeilijk definieerbaar.  Vandaar dat 
ik zeg, gebruik je gezond verstand.
Burgers vragen ook steeds meer en meer aan de politie 
en overdrijven wel eens.  Toen ik vroeger thuiskwam en je 
had wat mispeuterd kreeg je wel een keer een tik van je 
ouders. Nu belt men naar de politie alsof er een misdaad 
gepleegd is, waarna er een sociaal knuffelaar langskomt 
die een heel onderzoek doet. 

De politie is steeds meer bevraagd, onder andere 
voor de beveiliging van voetbalwedstrijden, concer-
ten en grote evenementen. Zou u de kost daarvan 
doorrekenen aan de organisatoren?
Absoluut.  Als je een dancing hebt, moet je zelf zorgen 
voor de beveiliging ervan, hetzelfde voor een organisator 
van een voetbalwedstrijd.  Als het korps moet ingezet wor-
den, dan moet daarvoor betaald worden.  Het is gemakke-
lijk om alles op de maatschappij af te wimpelen.  En dan 
zeggen ze dat ze agenten tekort hebben. Als je 2.000.000 
euro salaris kan betalen voor een speler, dan kan je toch 
ook wel betalen voor de veiligheid van je stadion, niet?  Ik 
heb het daar absoluut niet moeilijk mee.

Welke rol ziet u weggelegd voor de Belgische politie 
op internationaal gebied?
Mevrouw Bollen is baas van Europol, voilà.  Tuurlijk is in-
ternationale samenwerking belangrijk maar ik ben nooit 
in die zaken gespecialiseerd geweest.  Tuurlijk moet er 
een Europese politie zijn, en een Europese grenspolitie.  
De criminaliteit is ook internationaal geworden.  Het 
stopt niet aan de grenzen.  Kijk maar naar het probleem 
van de transmigranten.  Dat probleem is grensoverschrij-
dend.  Als je Europa hebt, moet je ook een Europese po-
litie hebben.

Jobs
U zegt er zijn genoeg politieagenten maar recent 
verscheen in de krant een artikel over het feit dat 
er in de veiligheidssector nood is aan 5000 extra 
mensen, waaronder 4000 agenten.  Toch geraken 
die plaatsen moeilijk ingevuld.  Is er volgens u een 
probleem met de rekrutering en selectie?
Ik denk dat wel.  Ik heb de indruk dat de psychologen 
in de politiescholen eerder welzijnsknuffelaars zoekt in 
plaats van mensen met ballen aan hun lijf en haar op hun 
tanden.  Ze kijken eerst hoe koel is een persoon, is hij 
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“multicultureel”, niet te links of te rechts, ….  Men is te-
veel mensgericht op zoek in plaats van taakgericht.

Men zegt vaak dat de samenstelling van een korps 
een weerspiegeling is van de maatschappij.  Bent u 
het daarmee eens als het op diversiteit aankomt?
Je moet altijd de beste pakken.  Is die nu wit, bruin, zwart, 
geel of rood, dat interesseert mij geen barst.  Ik ben niet 
voor quota.  Ik ben tegen positieve discriminatie.  Uitein-
delijk is dat ook een vorm van discriminatie.  1/3 van onze 
gevangenisbevolking is van Marokkaanse afkomst.  Wil 
dat zeggen dat 1/3 van de cipiers van Marokkaanse origi-
ne moet zijn?

Vooral in de Brusselse regio zou er meer nood zijn 
aan allochtone politieagenten.
Maar waarom?  Omdat die Marokkanen niet luisteren 
naar witte weekdieren, dat is het probleem.  De politie ge-
draagt zich als witte weekdieren.  Van welke afkomst een 
politieagent is, doet er toch eigenlijk niet toe.  Ze moeten 
allemaal dezelfde wet toepassen.  Wie het beste scoort op 
het examen krijgt de job, ongeacht welke zijn afkomst is, 
zo simpel is het.

Zeker niet de lat lager leggen omdat ze de taal niet 
machtig zijn?
Totaal niet.  Wie politieagent wil worden moet de taal be-
heersen.
Ik zou zelfs al die tolken afschaffen.  Als je een crimineel 
bent, moet je maar je plan trekken.  Dat kost fortuinen.  
Mocht ik een misdrijf plegen in Saoudi-Arabië en ik vraag 
dat daar een Vlaamse tolk komt: ik zal hem zelf mogen 
betalen.  Als een Marokkaan eerder gehoorzaamt aan een 
agent van Marokkaanse dan van Belgische origine, dan 
hoort die hier niet thuis.

Transmigranten
Enkele jaren geleden nam u deel aan het TV-pro-
gramma ‘Terug naar eigen land’ en volgde u de reis 
die sommige vluchtelingen maken van Somalië naar 
Europa. Helpt u dit om de transmigrantenproblema-
tiek beter in te schatten?
De motivatie is in 99 % van de gevallen de zoektocht naar 
een beter leven.  Dat zijn economische migranten.  Dit 
gaat niet over asiel zoeken op basis van de Conventie van 
Genève, waarbij je leven moet bedreigd zijn.  En ander-
zijds kan je stellen dat het leven van eenieder die daar 
leeft bedreigd is, dat klopt.  Dan moeten we de deuren 
openstellen voor iedereen en het OCMW van de wereld 
worden.  Iedereen heeft het recht om naar hier te komen 
en asiel aan te vragen.  Maar een transmigrant maakt 
zelfs niet van het recht gebruik om hier asiel aan te vra-
gen.  Dus oppakken, opsluiten en repatriëren.  De tam-
tam in Afrika zal rap rondgaan dat je niet in België moet 
zijn.  Maar de wet laat dat niet toe.  En onze Theo Franc-
ken stuit op de grenzen van de wettelijkheid, omdat men 
de wet niet wil veranderen.

En het andere uiterste dan?  Geen controles uitvoe-
ren en ze laten vertrekken naar het VK?  Want het 
(tevergeefs) verschillende keren oppakken van de-
zelfde transmigranten zorgt voor veel frustraties bij 
de politie.
Je moet ze maar 1 keer oppakken.  Je moet een grote ka-
zerne nemen – Lombardsijde is niet ver – en bewaken.  Al 
zitten daar 1000 of 2000 personen te wachten op hun te-
rugkeer.  Zo moeilijk is dat niet.  Ik geef nu het voorbeeld 
van deze kazerne maar er zijn opvangplaatsen genoeg.  
Er is zoveel leegstand in kazernes.  Willen ze geen asiel 
aanvragen?  Onmiddellijke repatriëring.  Willen ze asiel 
aanvragen?  Dan kunnen ze de procedure starten.  En dan 

heb je geen transmigranten meer, dan is dat probleem op-
gelost.

Gevraagd of u een vluchteling in huis zou nemen, 
antwoordde u aan een journalist: “Als ze zich aan de 
huisregels houden, is er voor iedereen plaats in de 
herberg”. Blijft u daarbij?
Ja, er is wel vaker iemand hier blijven slapen.  Van aller-
hande pluimage.  Bijvoorbeeld iemand die met de fiets of 
te voet op weg was naar Santiago de Compostella.  Ik heb 
hem een douche gegeven en in bed gestopt.
Dat staat in schril contrast met wat u zegt over transmi-
granten.
Maar neen, opsluiten en menselijk behandelen.  Als je ille-
gaal in het land bent, dan moet je toch weg?  Dat noemen 
ze illegaliteit, dat is onwettelijk.
Maar als hier iemand aanbelt en die heeft hulp nodig, dan 
geef ik iets aan die mensen.  Maar je gaat die mensen 
geen onderdak geven tot ze naar het VK kunnen vertrek-
ken, dat is mensenhandel faciliteren, maar iemand die 
honger heeft te eten geven, daar heb ik niks op tegen.

Fysiek
Zijn politieagenten fit genoeg? 
Neen er zitten heel veel postzegels bij en dat komt ook 
door de feminisering van onze maatschappij, van het le-
ger, van de politie, ….
Nochtans, Delfine Persoon, 1 van onze bekendste en 
meest fitte agenten, daar zou ik niet graag mee in aanva-
ring komen.
En Inge Clement in Oostende ook niet.  Maar hoeveel Del-
fine Persoons en Inge Clements lopen er rond?

Krijgen zij genoeg privileges om hun sport met hun 
ambt te combineren? 
Neen, zeker Delfine Persoon niet.  Ik ken haar heel goed.  
Ze krijgt nagenoeg geen privileges.  Ze krijgt het voordeel 
dat ze haar verlof kan regelen en oppakken wanneer ze 
wil.  Maar ze heeft niks extra gekregen.  Niettegenstaan-
de het uitsekend palmares als wereldkampioene heeft ze 
nooit iets cadeau gekregen.

In het leger hebben ze bijvoorbeeld meer privileges.
Ja kijk, topsport is iets apart.  In het leger hebben ze een 
speciaal statuut.  Ik twijfel of de politie dit ook moet voor-
zien.  Ik vind dat je wel faciliteiten kan geven aan topspor-
ters.

En meer algemeen, sport tijdens de diensturen?
Je kan niet genoeg aan sport doen.  Een politieagent heeft 
een fysieke job.  Een paar uurtjes close combat volstaan 
niet om goed te kunnen vechten.  Je moet dat onderhou-
den.  Ik zeg niet dat de voornaamste taak vechten is, maar 
je moet je mannetje wel kunnen staan.

U behaalde een overweldigend resultaat bij de laat-
ste gemeenteraadsverkiezingen in Middelkerke. Een 
generale repetitie voor de federale verkiezingen van 
2019?
Mag ik mijn joker inzetten?

Dank u voor dit gesprek.

Interview: Alain Peeters
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Het is een gekend fenomeen dat de laatste jaren het 
geweld tegen de politieambtenaren is toegenomen. 
We moeten maar verwijzen naar de feiten die zich 
enkele jaren geleden hebben voorgedaan te Meulen-
berg. Hier is een collega zeer ernstig gewond geraakt. 
Nog steeds is dit dossier in behandeling, waarbij het 
einde nog lang niet in zicht is.

VZW NSPV heeft dit ernstige voorval destijds nogmaals 
aangevat om het geweld tegen politie aan te klagen. De 
regeringsleiders kondigde op dat ogenblik aan dat er een 
verandering zou komen. Men heeft toen een magistraat 
aangesteld die alle dossiers van geweld tegen politie 
moest coördineren en die alles in goede banen ging leiden.
Hoewel dit een begin was, heeft VZW NSPV steeds 
geijverd dat er meer werd gedaan om het geweld tegen 
Politieambtenaren aan te pakken. Zo kwam er overleg 
met de Procureurs-Generaal die een nieuwe omzendbrief 
in het leven riepen en de COL 10 publiceerden. 
Het is hier dat het schoentje wringt. Immers zijn de 
Procureurs-Generaal en hun Procureurs des Konings 
leden van de uitvoerende macht, ook wel de staande 
magistratuur genoemd. Deze kunnen enkel hun dossiers 
voorbrengen voor de rechtbanken en het zijn de rechters, 
zittende magistratuur, die dan moeten beoordelen.

Hoe vaak hebben wel al niet moeten vaststellen dat deze 
rechters dan oordelen dat het inherent is aan de job van 
politieambtenaar dat er geweld tegen hen kan gebruikt 
worden. De dienst rechtsbijstand van VZW NSPV  (in het 
kort AJB) heeft dit de laatste jaren in kaart gebracht en 
was van oordeel dat hiertegen moest opgetreden worden. 
Daarom werd er beslist geen enkele kans te laten voorbij 
gaan dat als er geweld tegen een collega was gebruikt 
om bijstand te geven om een Burgerlijke Partijstelling te 
doen. Hier wordt er ook gebruikt gemaakt van het artikel 
52 WPA (kosteloze rechtsbijstand vanwege de werkgever). 
Echter als de werkgever zijn verantwoordelijkheid niet 
wenst op te nemen dan doet VZW NSPV dit wel!

Er mag niet vergeten worden dat men geen 
politieambtenaar wordt om als boksbal te fungeren. 
Mensen raken gewond bij de oefening van hun opdracht 
waarbij er dan veel te vaak moet vastgesteld worden dat 
het dossier niet vervolgd wordt of dat er gesteld wordt dat 
de vordering niet gegrond is.

Dit signaal is niet in dovenmansoren gevallen en zo moet 
er vastgesteld worden dat er onlangs voor de Gentse 
Correctionele Rechtbank een themazitting werd gehouden 
over geweld tegen de politie. Zo werden er een twintigtal 
zaken behandeld op één zitting. Het parket, die de oproep 
van VZW NSPV blijkbaar gehoord heeft, wenst het signaal 
te geven dat er voor dat soort van feiten een zerotolerantie 

is. De inhoud van de dossiers hadden diverse inhouden. 
Zo werden er dossiers behandeld voor het toebrengen van 
slagen en verwondingen andere dossiers handelde dan 
over weerspannigheid.

VZW NSPV is dan ook tevreden met het signaal dat het 
Gentse Parket heeft genomen en kan het initiatief enkel 
toejuichen. Het valt te hopen dat het voorbeeld wordt 
gevolgd door andere parketten overal in ons Koninkrijk.
De dienst rechtsbijstand van VZW NSPV heeft de 
mogelijkheid met beide handen aangepakt om het 
nodige te doen dat onze leden die opgeroepen waren een 
vordering te laten stellen op de themazitting. Zij werden 
met raad en daad bijgestaan. Hiermee heeft VZW NSPV 
haar steentje willen bijdragen aan het gegeven dat er 
eindelijk een einde moet komen aan het geweld dat op 
politieambtenaren wordt gepleegd.
Daarom ook de expliciete vraag aan ieder van u om tot 
melding over te gaan indien er geweld gepleegd. Onze 
diensten zijn te bereiken op:

Een formulier "aanvraag rechtsbijstand" vindt u op de 
website (QR-code) of u kan dit krijgen bij uw afgevaardigde.
Samen willen we het geweld dat tegen u wordt gepleegd 
de wereld uitbannen en de rechtbanken duidelijk maken 
dat er zerotolerantie moet bestaan. De bestraffing moet 
navenant zijn.

VZW NSPV wenst duidelijk te stellen dat geweld 
NIET inherent is aan de job!

KLACHTEN VAN 
POLITIEAMBTENAREN 
WORDEN AL TE VAAK 
GESEPONEERD.

“Rechters zijn een tijdlang vergeten dat wij niet betaald worden om op ons gezicht te laten slaan.”
(Carlo MEDO, Nationaal Voorzitter VZW NSPV)

VZW NSPV – AJB
Romboutsstraat 1/11

1932 Zaventem
Tel.: 02.65.00.130
juristnl@nspv.be
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Sinds de eenmaking in 2001 heeft de Belgische Politie 
niet één cent opslag gekregen.

Onlangs is er een protocolakkoord gesloten voor een 
looncorrectie. Dit akkoord bevat een aantal voordelen 
maar ook een aantal nadelen. Zo is er geen sprake van 
een globale herziening van de loonbarema’s van alle po-
litiemedewerkers en is er nog minder sprake van een 
lineaire loonsverhoging voor iedereen.  Dit akkoord be-
tekent voor het NSPV geen sociale vrede. 
Politiewerk is bijzonder werk. Wij eisen dat ook vertaald 
te zien in de loonbarema’s. Met alle respect voor ieder-
een maar wij zijn geen gewone ambtenaren.

Politiemensen zullen langer moeten werken voor 
minder geld.

In plaats van  op 56 of 58 jaar met pensioen te kunnen 
gaan zoals voorzien, zullen er nu mensen van 4 tot zelfs 
11 jaar langer moeten werken. 
Dit vinden wij een pure schande. Het NSPV eist dat er 
een gezonde en waardige uitstapregeling komt. De over-
heid heeft de spelregels van haar trouwste en loyaalste 
medewerkers gewijzigd en dat weegt door…
Het NSPV eist trouwens dat er onmiddellijk en zonder 
enig dralen werk wordt gemaakt van een wezenlijke ver-
lenging van het stelsel van de non activiteit voorafgaand 
aan het pensioen (NAVAP).

De Belgische Politie is al jaren 
onderbemand, en kampt al jaren met 

een tekort. De werkdruk blijft stijgen.

Niet één cent opslag

Langer werken
 ≠ meer loon

De werkdruk stijgt

Er wordt alsmaar meer verwacht van onze politie en 
er worden nieuwe diensten uit de grond gestampt met 
nieuwe opdrachten en uitdagingen. Maar er is toch een 
probleem met de aanwervingen. Zo ontbreken toch nog 
een paar duizend medewerkers bij zowel de lokale als 
federale politie. 
Tekorten die moeten opgevangen worden door de men-
sen in het werkveld, dit soms ten. koste van de kwali-
teit van onze dienstverlening en onze eigen gezondheid. 
Hierdoor vallen er meer zieken, waardoor er nog meer 
werk dient opgevangen te worden en dreigen we uitein-
delijk in een dodelijke neerwaartse spiraal terecht te ko-
men.

Wil de overheid nog wel een performante politie? Willen 
we nog wel jongeren aantrekken om te kiezen voor deze 
moeilijke en slopende job?  

De overheid geeft ons anders die indruk niet.  Werken 
alleen voor de eer?  Een stelling die moeilijk te houden is. 
Is de politie nog een attractieve werkgever? Bestaat er 
nog zoiets als een grote politiefamilie? Doet de overheid 
nog moeite om er  iets wezenlijks tegenover te stellen? 
Wij stellen alleen maar een afbreuk van het statuut vast 
en een permanente aanval op onze rechten. 
Het NSPV eist dan ook dat de overheid een gedegen HRM 

-beleid op poten stelt met een attractief loonpakket. 
Is de politie te duur? Dat is een beleidskeuze, maar ko-
ken kost geld…
Ook jongere collega’s hebben recht op een ernstige en 
correcte verloning. 
De minister van binnenlandse zaken mag fier zijn.  De 
doelstellingen uit het regeerakkoord zijn gehaald. Maar 
ten koste van een enorme frustratie in het werkveld. 

Er blijven procedures en administratie bijkomen. De 
werkdruk stijgt nog maar eens en er staat steeds minder 
blauw op straat.

Hoog tijd om het strafwetboek eindelijk eens uit te mes-
ten, te vereenvoudigen en aan te passen. Iedereen met 
zowat alle Politici op de voorste rij schreeuwt moord en 
brand als er nog maar eens een bende vrijkomt wegens  
procedurefouten.

Ja, daarom
Een tekort aan 
kandidaten

Meer administratie



Behoed U voor een politiestaat! Doch momenteel bevinden we 
ons voorbij het andere uiterste, de pamperpolitie.  

Elke dag lopen de medewerkers in de kijker. Filmpjes allerhande 
circuleren op de sociale media en verhalen worden grofweg uit 
hun context gerukt. 
Onze mensen moeten hun job op een serene manier kunnen doen. 
Dat elke schoenmaker eens bij zijn leest blijft. Het is gemakkelijk 
kritiek te leveren op de politie die elke dag haar uiterste best doet 
om dit land veilig te houden. Een beetje respect voor de functie 
en het uniform zou zeker op zijn plaats zijn. De ultieme vorm van 
respect is dat onze overheid van onze verworven rechten afblijft.

Justitie en politiek staan duidelijk niet achter de Belgische Politie- 
man/vrouw.
En dit terwijl het geweld tegen de politie steeds toeneemt. Het 
respect naar de politie toe is trouwens al jaren zoek. Justitie en 
Politiek hebben te lang nagelaten ons te beschermen, laat staan 
ons wat meer "slagkracht" te bezorgen..

De levensverwachting bij politiemensen is aanzienlijk lager is dan 
het nationaal gemiddelde.

Een studie van de Vrije Universiteit Brussel over de sterfterisico’s 
naar beroep in België toont aan dat het sterftecijfer bij politie-
mensen hoog ligt. Een aantal soortgelijke  studies in verschillen-
de (West)Europese landen, gehouden op verschillende tijdstippen  
(doch  allen  in  de laatste 10 jaar) door verschillende instanties 
beamen dit. In Scandinavië worden er zelfs cijfers  opgeplakt : 
daar spreekt men van 6 tot  10 jaar eerder te sterven. In het licht 
van het pensioendebat kan dat tellen en bewijst dit dat de doel-
stelling is zo weinig mogelijk pensioen uit te betalen. 
 

Wat zijn de oorzaken?
De impact van de specifieke beroepsrisico’s. de aanwezigheid van 
een continu gevaar in zowat alle opdrachten vormen  een veel 
sterkere stressfactor. Dat stress een belangrijke factor is in ver-
schillende doodsoorzaken wordt reeds lang erkend (Sterling, 1981; 
Moser et al., 1986; Hemström 1999). Dit aangevuld met nachtwerk 
en variabele en regelmatig onvoorziene werktijden. Politiemensen 
werken nu eenmaal in een uurrooster met “atypische werktijden”.
met als gevolg slaapstoornissen. Naast een impact op het sterfte-
cijfer hebben de stoornissen ook een belangrijke uitwerking op de 
sociale en professionele prestaties.

Bron: Sterfterisico’s naar beroep in België (P. Deboosere & S. Ga-
deyne) VUB - 2009 

Respect

Geweld tegen politie

Over de kledij en de beschermstukken in kader 
van het genegotieerd beheer van de openbare  
ruimte heerst er een algemene tevredenheid. 
Ons "dagelijks uniform" straalt evenwel geen 
enkele autoriteit uit, dwingt géén respect af, 
wat maakt dat er van enige fierheid geen 
sprake is.. Een fatsoenlijk hemd en hoofddek-
sel zouden al veel kunnen oplossen.
Laat ons eerlijk zijn: er zijn uniformen bij jeugd-
bewegingen die knapper zijn dan de onze. 
Medewerkers van sommige fast-foodketens 
hebben indrukwekkendere hoofddeksels! 
Overheid geef uw politie de nodige slagkracht, 
de nodige middelen om haar job naar behoren 
uit te kunnen voeren. 

Levenskwaliteit Het lelijkste 
uniform en 
gebrekkige  
middelen 
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Kort gezegd
Geen geweld tegen 
politieambtenaren 

Blijf van ons statuut 

Laat ons onze job doen en geef 
ons middelen.

Kort gezegd

Geen geweld tegen 
politieambtenaren 

Blijf van ons statuut 

Laat ons onze job 
doen en geef ons 
middelen.

Samen sterk!
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Moord op Kitty Van Nieuwenhuysen

Een interventieploeg van PZ Beersel-Lot werd in de nacht van 3 
op 4/12/2007 rond 03 uur opgeroepen voor een autodiefstal in de 
Beerselsestraat in Lot. De ploeg, gevormd door de toen 27-jarige  
Inp Peter VANSTALLE en de pas afgestudeerde Kitty VAN 
NIEUWENHUYSEN was erg snel ter plaatse. Op het moment dat 
Peter de combi parkeerde, kwamen er enkele mannen uit een 
woning gelopen en openden onmiddellijk het vuur op de collega’s 
die zelfs de kans niet kregen om te reageren.

De toen 23-jarige Kitty kwam hierbij om het leven en werd 
gewoon afgemaakt door 28 kogels van een zwaar kaliber 
afgevuurd met een oorlogswapen, vermoedelijk een 
kalasjnikov. De combi werd letterlijk doorzeefd. Kitty werd in 
het hoofd geraakt en was op slag dood. Peter raakte ernstig 
gewond. 2 burgers raakten eveneens gewond toen de 3 
gangsters ook hen onder vuur namen bij het stelen van een 
vluchtvoertuig. Eén van hen werd door 3 kogels geraakt en 
heeft nu nog fysieke en psychologische last.

De daders lieten hun voertuig, een zware Volvo 
S40- buitgemaakt bij een carjacking in Charleroi ter 
plaatse achter. Dankzij de teruggevonden, uitgebrande 
vluchtwagen, een Peugeot van één der gewonde burgers, 
kwamen de speurders al snel de drie daders Hassan 
IASIR, Galip KURUM en Nourredine CHEIKHNI op het 
spoor. Pas anderhalve maand later konden de zware 
gangsters uit de regio Charleroi opgepakt worden. Zij 
werden in maart 2011 door het Brusselse hof van 
assisen veroordeeld voor roofmoord.

Naar aanleiding van deze laffe moordaanslag werd 4 december 
uitgeroepen tot nationale gedenkdag voor alle politiemensen die het leven 
lieten tijdens de uitvoering van hun functie. 
Na  10 jaar celstraf mag 1 der moordenaars de cel verlaten om met een enkelband de 
maatschappij in te duiken. dura lex sed lex... of zoiets! 

De Nederlandse politieorganisatie heeft 
een Tuin van Bezinning ingericht voor 
collega’s die tijdens de uitoefening van 
hun werk zijn omgekomen. Dit als een 
eerbetoon aan de omgekomen Nederlandse 
politiefunctionarissen die niet door een 
natuurlijke oorzaak zijn overleden.
De oorzaken van het overlijden zijn divers; 
overlijden onder meer ter voorkoming van 
een misdrijf, het opsporen van misdadigers, 
het arresteren van verdachten, het overlijden 
tijdens handelingen in de WO II (zowel 

"foute" als "goede" politieagenten) alsook 
ongelukken of zelfmoord (tweemaal met 
dienstwapen) en andere zaken.
  

In de VS zijn snelwegen of autowegen 
genoemd naar overleden collega’s en er is de 
wereldberoemde Walk of fame in Hollywood 
waar op een speciale locatie een ‘ster’ ligt 
ter ere van de ontvallen LAPD Cops.

Onze Belgische overheid kan ook hier nog iets van leren, en in plaats van ons van alles af te pakken eens iets te 
gunnen, iets te schenken als eerbetoon!

Jan Vanderschueren 
NSPV Oost-Vlaanderen

Herdenking van in dienst overleden collega’s

 Foto: Pudding4brains -wikimedia.org

     screenshot website PZ Zennevallei: http://www.lokalepolitie.be/5905/over-ons/in-memoriam-kitty-van-nieuwenhuysen
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Beste collega’s en bergliefhebbers,

Voor het komende winterseizoen organiseren wij voor de collega’s opnieuw skireizen aan zeer scherpe prijzen.

Het skidomein « Portes du Soleil » heeft een verbazingwekkende diversiteit. Zeer origineel daar het skidomein 
zich over twee landen verspreidt: Frankrijk en Zwitserland. Eveneens behoort het tot één van de drie grootste 
skigebieden van Europa.

De skireizen worden op de volgende manier georganiseerd (data en prijzen):
1. Krokusvakantie, van zaterdag 03/03/2019 tot zaterdag 09/03/2019: 942 €
2. Paasvakantie, van vrijdag 12/04/2019 tot zondag 21/04/2019: 657 €

In de prijzen zijn de skipassen inbegrepen. De skireis tijdens de Paasvakantie wordt voorzien met een autocar. Er zijn 
meerdere opstapplaatsen in België. Er worden kortingen voorzien bij grote bezettingen, voor de kinderen, senioren, 
wandelaars en niet-skiërs.

De deelnemers zullen in een 3-sterrenhotel in Morzine verblijven. Om na het skiën wat te ontspannen, zal men vrij 
gebruik kunnen maken van o.a. de 2 overdekte zwembaden van het hotel, de vernieuwde jacuzzi en de hammam. 
Ontbijtbuffet en avondmaal, keuzemenu’s à volonté, met drank en wijn aan tafel à volonté. Dag- en avondactiviteiten, 
kaasvond, degustatie bij een lokale handelaar, en grote picknick nabij de skipistes. Gratis internet via WIFI in het 
hotel.

Om alle details te kennen, ga een kijkje nemen op onze website: WWW.GOFORSKI.BE

Indien jullie vragen of bijkomende informatie wensen, kunnen jullie 
een bericht sturen naar 2019@goforski.be.

Hopelijk zien we jullie in een sneeuwoverladen landschap!

Je werk is vermoeiend en stresserend?
Zin om je volgend verlof in de bergen door te brengen?

Ga in twee landen skiën tijdens één enkele skireis.

Een skidomein in Frankrijk en in Zwitserland 

Portes du Soleil
Opgelet: niet-skiërs en wandelaars eveneens welkom.

Marc-Margy Durant
GSM 0475/49.43.29

www.goforski.be
2019@goforski.be
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BEZOEK WWW.COVER.BE OF BEREIK DE COVER CREW VIA 02 612 81 41 

ONZE VERZEKERINGSPARTNER COVER 
BIEDT EEN AANTAL ZEER INTERESSANTE VERZEKERINGEN AAN, 
EN DIT VOOR NSPV LEDEN MET EEN EXTRA KORTING.

SUPER INTERESSANT VOOR JOU IS HAAR COVER CAR SOLUTIONS POLIS.

“EEN BEZOEK AAN HET AUTOSALON 
IS ALTĲ D LEUK, MAAR EEN BEZOEK
AAN DE WEBSITE WWW.COVER.BE KAN
DAARENBOVEN ZELFS VOORDELIG ZĲ N.”

Wist je dat deze polis bĳ zonder voordelig is voor 
operationele politiemensen?

Wist je dat deze polis jonge operationele politie-
mensen van jonger dan 26 jaar oud, toch als 
26jarigen inschaalt?

Wist je dat er ook een bĳ zondere COVER CAR 
SOLUTIONS bestaat voor CALOG personeelsleden?

Wist je dat je via een leuke BONUS DRIVE app nog 
een extra korting van tot 30% kan bekomen?

Wist je dat ook inwonende familieleden van 
NSPV leden een COVER CAR SOLUTIONS kunnen 
onderschrĳ ven en hiervoor geen lid van het NSPV 
moeten worden?

Wist je dat sympathiserende en gepensioneerde 
NSPV leden ook van de COVER CAR SOLUTIONS 
kunnen genieten?

Wist je dat je een gratis online simulatie kan 
maken op de website van COVER en een 
vrĳ blĳ vende offerte kan bekomen binnen de 48u?

COVER, ONZE GEPRIVILEGIEERDE PARTNER.

COVER_Ad-ECHO_A4-Autosalon-NL.indd   1 3/12/18   20:11
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Info gepensioneerden

Bijverdienen en Flexi-jobs
Vraag: 4 jaar gepensioneerd zijnde met 37 jaar 
dienst en geen ander pensioen dan dit van de politie.
Geen personen fiscaal ten laste.
Hoeveel mag ik bijverdienen per jaar?
Hoeveel mag ik bijverdienen met een FLEXI-JOB?

Antwoord:
Jaren dienst, personen fiscaal ten laste of gezinstoestand 
veranderen niets aan het fiscaal- en RSZvrij bijklussen. 

Om op deze vraag te antwoorden moeten wij drie punten 
in ogenschouw nemen:
• Als Fexi-jobber bijverdienen. 
• Bijklussen bij pensioen. (klusjes voor medeburgers – 

verenigingswerk – deeleconomie)
• Bijwerken bij pensioen. (cumul pensioen en beroep-

sinkomen)

De drie bovenvermelde werksituaties zijn mogelijk bij het 
pensioen. Men moet wel de voorwaarden in het oog hou-
den.

Om te beginnen is onbelast bijklussen niet hetzelfde als 
het werken als Flexi-jobber.
Bij flexi-job en cumul van pensioen en beroepsinkomen 
gelden dezelfde limieten wat het beroepsinkomen betreft 
en werkgevers kunnen geen beroep doen op bijklussers. 

Flexi-jobs
Hiervoor beraden wij ons bij de wet van 16.11.2015 hou-
dende diverse bepalingen inzake sociale zaken voor wat 
de horeca betreft en gewijzigd door de Programmawet 
van 26.12.2015 
Specifiek voor de gepensioneerden en met  een uitbrei-
ding naar andere sectoren (andere dan de horeca) kunnen 
wij ten rade bij de Programmawet van 25.12.2017. 

Onder dit nieuwe statuut kun je als gepensioneerde bij-
verdienen zonder dat er extra belastingen betaalt moet 
worden. Het FLEXI-JOB-loon is netto.
Alleen werkgevers in de horeca of de detailhandel  mogen 
gebruik maken van flexi-jobs. Dit wil zeggen: van toepas-
sing op de werkgevers en werknemers die ressorteren on-
der een paritair comité: 
• 118.03 voor bakkerijen, banketbakkerijen en con-

sumptiesalons bij een banketbakkerij
• 119 van de handelaars in voedingswaren
• 201 van de zelfstandige kleinhandel
• 202 van de bedienden uit de kleinhandel in voedings-

waren
• 202.01 voor middelgrote levensmiddelenbedrijven
• 311 voor de grote kleinhandelszaken
• 312 voor de warenhuizen
• 314 voor het kappersbedrijf en de schoonheidszorgen
• 322 voor de uitzendarbeid, als de gebruiker ressor-

teert onder één van de hierboven opgesomde PC’s of 
de horeca (PC 302)

Dit inkomen wordt wel als beroepsinkomen beschouwd en 
hiermee wordt rekening gehouden bij het beoordelen van 
de grenzen van de toegelaten cumulatie. De limiet van het 
inkomen is beperkt tot ongeveer 8.022 euro per jaar.
Het kan ook niet toegepast worden bij een overgangsuit-

kering (voorbeeld: NAVAP)

De fexi-job is niet onderworpen aan RSZ, noch aan be-
drijfsvoorheffing.

Cumul pensioen en beroepsinkomen 
Hieronder de tabel wat de limiet betreft van een cumul 
pensioen en beroepsinkomen. 

(RP: Rustpensioen - OP: Overlevingspensioen)
Bij overschrijden van de limieten zal een percentsgewijze 
vermindering worden toegepast.

Bijklussen 
Wij baseren ons op de wet van 18 juli 2018 betreffende 
de economische relance en de versterking van de sociale 
cohesie.
Wanneer men de wettekst leest doet dit ons denken aan 
het vrijwilligerswerk die gedaan wordt met enkel de for-
fait vergoeding of vergoeding van de bewezen onkosten. 
Nu voorziet de wet een uitbetaling van een loon.
In je vrije tijd of in pensioen zijnde bijklussen kan men 
voor 2018 nog 6.130.00 euro per jaar bijverdienen. En 
de inkomsten uit vereni-
gingswerk en uit diensten 
aan burgers mogen samen 
niet meer dan 510,83 euro 
per maand (geïndexeerd 
bedrag 2018) bedragen.

Een werkgever kan geen 
beroep doen op een “bij-
klusser”
Bijklussen is niet onder-
worpen aan RSZ, noch aan 
bedrijfsvoorheffing.

Vragen en antwoorden
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Info gepensioneerden

Vanaf 15 juli 2018 moeten klussen tegen betaling aange-
geven worden. Dat kan via de “website” van de overheid. 
Per activiteit vind je de praktische informatie en de bege-
leiding bij de aangifte.
Diensten van burger aan burger: Het gaat over betaalde 
diensten van privépersoon naar privépersoon: Voorbeeld: 
kleine onderhoudswerken in huis en tuin, kinderopvang, 
administratieve bijstand, enz. 
Het bijklussen moet occasioneel zijn. Dus geen georgani-
seerd vast beroep. Geen aankondigingen, geen reclame, 
enz.
Verenigingswerk: Hier gaat het om betaalde diensten 
voor socioculturele verenigingen zonder winstoogmerk, 
feitelijke verenigingen of openbare besturen. Het mogen 
geen professionele tussenkomsten zijn.  Het kan gaan om 
sportkampen, begeleiding schooluitstappen, ........ 
Deeleconomie: Men mag zijn diensten aanbieden via een 
erkend deeleconomieplatform. Bij die erkende deelecono-
mieplatformen kan men terecht voor alle kleine karweien. 
Het gaat van dierenoppas en verzorging ervan. Opvoe-
ding en opleiding door cursussen. Doe-het-zelf-werk in 
bouw, tuin en in gebouwen. Transport en logistiek, Met 
diensten met chauffeur. Logies met dienstverlening en 
cultuur ontspanning en toerisme (als gids bijvoorbeeld) 

Nog dit:

Als men niet kan voldoen aan de voorwaarden van zowel 
Flexi-job als voor Bijklussen dan val je als gepensioneer-
den onder de gewone cumulvoorwaarden van de tabel en 
met sociale en fiscale inhouding als gevolg.

Vraag: Mijn trimestrieel uitbetaalde vergoedings-
pensioen wordt sinds 1 juli 2018 maandelijks uit be-
taald. Ik stel nu vast dat ik twee maanden te weinig 
werd uitbetaald gezien ik op het einde van de perio-
de werd uitbetaald. Kan dat aangepast worden? 

Antwoord: 
De uitbetalingen van vergoedingspensioenen, rentes, oor-
logspensioenen e.a. blijven maar nazinderen sinds beslo-
ten werd om deze pensioenen maandelijks uit te betalen 
in plaats van jaarlijks, driemaandelijks of halfjaarlijks 
Navraag bij de pensioendienst leerde ons dat vergoe-
dingspensioenen steeds in het begin van de periode wer-
den uitbetaald. 
Dus volgens de FPD heeft betrokkene begin januari 2018 
het vergoedingspensioen genoten van januari, februari, 
en maart. 
Op 1 april werd het vergoedingspensioen uitbetaald voor 
april, mei en juni. 
Vanaf 1 juli 2018 wordt het vergoedingspensioen voor de 
maand juni uitbetaald. De volgende maanden werden de 
vergoedingspensioenen de 1ste dag van de maand be-
taald.

Bij het toekennen van het vergoedingspensioen werd dit 
trouwens aan de 
b e l a n g h e b b e n -
de ter kennis ge-
bracht.

Bij twijfel kan 
deze aanvankelij-
ke kennisgeving 
uitsluitsel geven 
voor de vermeen-
de uitbetaling op 
het einde van de 
maand of begin 
van de maand.

Vraag: Heeft het nog zin om lidgeld voor het NSPV 
te betalen? 

Met de jaarwisseling in zicht is er ook een periode aan-
gebroken om het lidmaatschap van diverse verenigingen 
te vernieuwen. Bij het NSPV is dat niet anders. Daarmee 
gepaard gaande worden wij geconfronteerd met een 
steeds maar terugkomende vraag: ”Heeft het nog zin om 
het lidgeld van het NSPV te betalen?”

Die vragen komen omzeggens altijd van de kinderen of 
andere familieleden. Niet van onze oudere gepensioneer-
den. Zij zijn er zich terdege van bewust wat het NSPV 
voor hen betekend heeft: 
• Zij hebben steeds de sterke steun en gebondenheid 

mogen ervaren.
• Zij wisten de waarde en de noodzaak van het lid-

maatschap bij het NSPV goed in te schatten.
• Zij weten trouwens zeer goed dat zij als lid van het 

NSPV, evenals de nabestaande, vooral in die aller-
laatste fase van het leven op ons mogen rekenen.

Hen moeten wij niet overtuigen om lid te blijven.
Maar bij ondervinding weet ik dat de kinderen daarop 
aansturen om het lidgeld niet meer te betalen, vooral na 
het opgeven van de zelfstandigheid van de ouders. De 
uiteenlopende argumenten zijn van allerlei aard:
• Een opname in rusthuis is te duur en lidgeld kan niet 

meer betaald worden.
• Mijn vader of mijn moeder is opgenomen in rusthuis 

en kan het tijdschrift niet meer lezen…
• Mijn vader, moeder; is dement …....

In dit geval zijn het altijd en enkel en alleen de kinderen 
die twijfels hebben of zich vragen stellen over het nut 
om het lidgeld te betalen. Daarom vraag ik uitdrukkelijk: 
Doe uw vader en uw moeder dat niet aan!!!

Waarom lidgeld betalen?
Uit jarenlange ervaring heb ik meermaals meegemaakt 
dat na een overlijden van een gewezen lid, de nabestaan-
den toch komen vragen, om hen te helpen bij alle geplo-
genheden van de begrafenis, aanvraag begrafenisver-
goeding, aanwezigheid met de vlag op de begrafenis of 
komen zelfs aandraven met een formulier voor aanvraag 
van een getrouwheidspremie.

Des te pijnlijker is deze vraag om hulp, wanneer men 
weet dat het ex-lid jarenlang trouw lidgeld betaald heeft 
en/of wanneer het gewezen lid zelf als afgevaardigde 
binnen de vereniging gefunctioneerd heeft. 
Menselijk gezien zou ik de neiging hebben te helpen. 
Maar is dat eerlijk tegenover hen die trouw hun lidgeld 
betaald hebben, tot hun laatste snik?

Daarom: Doe uw vader en moeder dat niet aan!!! 
Betaal hun lidgeld. Wis hun herinneringen over het 
NSPV niet uit.
Delete hun geheugen niet over de steun die ze recht-
streeks of onrechtreeks mochten ontvangen. 
En vooral: verbreek nooit de sterke verbondenheid met 
oud-collega’s of met een korps waarin uw vader gediend 
heeft.

Een ander fenomeen zijn tientallen probleemvragen die 
via een regulair lid gedaan worden. Soms met de belofte 
van aansluiting bij het NSPV.
In vele gevallen verdwijnt het beloofde lidmaatschap 
meteen, nadat ze het antwoord binnen hebben. Naar hen 
toe: Niet eerlijk?  Wij: een negatieve ervaring rijker.
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Belangrijk bericht:
Wanneer u op pensioen gaat dient u dit door 
te geven aan het NSPV zodat het bedrag van 

uw bijdrage kan worden aangepast!

Doe dit zo snel mogelijk via uw afgevaardigde, 
de website of via ons nationaal kantoor.

Bijdragen:

Jaarlijks Maandelijks

Actief €159 €13,25
Gepensioneerd €74 €6,17

Weduwe(naar) van lid €50 €4,20

Geen opbouw maar afbouw van het pensioen. 
Ook de jong gepensioneerden hebben een representatief, neutraal politiek en specifiek syndicaat nodig. Denk maar 
niet dat je veilig bent.
Vergeet maar niet dat de regering, eender welke regering, beetje bij beetje het pensioen afknabbelt. Een dergelijke 
welbekende methode toepassen maakt de gepensioneerde gevoelloos voor de kleine speldenprikjes. 

Nog twijfelen?
Vraag het aan de honderden door ons geholpen vraagstellers. Zij zijn onze beste reclamemakers!!!

Gepensioneerden, Uw strijd is nog niet gestreden!  Blijf lid!

Blijf onze rangen sluiten!!!

Marcel De Loof 

Bron: Belgisch Staatsblad, FPD, eigen documentatie.

Kijk maar even met ons mee: 
• De beloofde afschaffing van de solidariteitsbijdrage is er nog steeds niet gekomen. Zonder de vakbond was 

deze zelfs opgetrokken naar een hoger percentage.
• De Croo wou de begrafenisvergoeding afnemen en ons toch nog verder doen betalen. Zonder het NSPV en 

andere vakbonden was dat zeker gebeurd. 
• Wanneer men het regeerakkoord leest zal men merken dat men er niets om geeft om vooral de 

ambtenarenpensioenen te treffen door ze te nivelleren met deze uit de privésector.(afgunst heeft er zeker iets 
mee te maken)

• Wij eisen nog steeds, en nu speciaal actueel, vakantiegeld voor iedereen zoals bij de privé.
• Zal men in de toekomst de nieuwe pensioenen met de oude niet proberen te nivelleren naar onder toe? 
• Door het feit dat de gepensioneerde politiemensen in 7 verschillende korven zitten worden 7 verschillende 

perequaties toegepast.  (rijkswacht Verdeelt in 2 korven: korf 1 en 12). De geïntegreerde Politie korf 13, de 
verschillende gewesten voor wat de vroegere gemeentepolitie betreft) éénvormigheid voor alle gepensioneerde 
politiemensen dringt zich op.

• Vooral nu wordt er bijzonder energie gestoken om te behouden wat we hebben.
• Het NSPV is de enige politievakbond die zich speciaal inzet voor de gepensioneerden Politie en Rijkswachters. 

Geen enkele andere vakbond trekt zich het lot van de gepensioneerde politiemensen aan.
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Antwerpen
• 22 augustus 2018
Van Lancker Roger 88 jaar
• 5 september 2018
Pauwels Henri  87 jaar
Gehuwd met Cassauwers Irma

Brussel
• 13 oktober 2018
Masson Jeanne 95 jaar

Henegouwen
• 28 september 2018
Rie Raymond 93 jaar 

Limburg
• 18 oktober 2018
Meeus Jan  80 jaar 
• 2 november 2018
Gaethofs Charles  68 jaar 

Luik
• 17 september 2018
Brunel Pauline  100 jaar
• 20 oktober 2018 
Vandenbergh Georges  88 jaar 

Luxemburg
• 7 november 2018
Bever Serge  69 jaar 
Gehuwd met Louis Colette

Namen

Oost-Vlaanderen
• 24 september 2018
Van Herreweghe Roger  78 jaar 
Gehuwd met De Weerd Marie-Jeanne

• 25 september 2018 
Saelaert Firmin 84 jaar 
• 14 oktober 2018 
Balcaen Paul  82 jaar 
Gehuwd met De Paermentier Annie

• 28 november 2018 
Gauwberg Ronald  69 jaar 

Vlaams-Brabant
• 17 september 2018 
Syroit Rudy 60 jaar 
Gehuwd met Schollaert Brigitte

Waals-Brabant
• 6 september 2018
Sprimont Marie-Louise 93 jaar 
Weduwe van Debacq Alfred

West-Vlaanderen
• 31 augustus 2018 
Spriet André 82 jaar 
• 9 september 2018 
Vanacker Manuel  43 jaar
ehuwd met  Ghyselen Marina

• 19 september 2018 
Vanhove Lucienne  96 jaar
Weduwe van Van de Pitte Marcel

• 1 oktober 2018 
Coppens Henriette  93 jaar
• 12 november 2018 
Coppens Suzanna  95 jaar 
Weduwe van Ghekiere Joseph

In Memoriam
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Onze blijken van deelneming aan allen die betrokken zijn 
bij deze droeve gebeurtenissen.
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